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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  80-152/2022OcU                                 V Palárikove, 24.03.2022 

Zápisnica 

z 31. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 
konaného dňa 24.03.2022 o 17:00 hod. v zasadacej sále Domu kultúry v Palárikove  s týmto 

programom: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej komisie  

4/ Správa o kontrole plnení uznesení od 30. OZ 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Informatívna správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za 2. polrok 2021 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

6/ Informácie pre obecné zastupiteľstvo 

     Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 1 až 3 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej, pre správu obecného  

               majetku a podnikateľskú činnosť 

8/ Správa o činnosti DHZO Palárikovo za rok 2021 

    Spravodajca: p. Roman Z á l e ž á k, veliteľ DHZO 

9/ Správa o činnosti ObP Palárikovo za rok 2021 

    Spravodajca: p. Martin Š á t e k, náčelník ObP 

10/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce vyplývajúcich zo zákona č. 135/1961 Zb.  

      o pozemných komunikáciách za rok 2021 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

11/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce na úseku stavebného poriadku, s osobitným  

      zreteľom na prenesený výkon štátnej správy vyplývajúci zo zákona č. 50/1976 Zb.          

      o územnom plánovaní a stavebnom poriadku za rok 2021 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

12/ Voľba prísediacich Okresného súdu v Nových Zámkoch 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

13/ Návrh na schválenie VZN, ktorým sa mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok  

      pohrebiska v obci Palárikovo 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

14/ Schválenie vstupu nového investora do PP Palárikovo 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 
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15/ Návrh na schválenie uzatvorenia dodatku ku kúpnej zmluve (PHARMEDIX, s. r. o.) 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

16/ Návrh na schválenie prevodu pozemku KNC 1268/30 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

17/ Návrh na schválenie zámeru predaja pozemku oddelená parcela KNC č. 1816/64 od  

      parcely KNE 1815 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

18/ Návrh na schválenie zámeru predaja pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa  

      (parcela KNC 1904/13) 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

19/ Interpelácie 

20/ Diskusia 

21/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

z 31. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 24. januára 2022 o 17:00 hodine v zasadacej sále Domu kultúry v  

Palárikove 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

1/ Otvorenie 

 

       XXXI. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v 

á, starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní siedmi poslanci. Ospravedlnili sa: p. 

Viktor Berkeš, Mgr. Lukáš Krásny a Ing. Róbert Židuliak. Poslankyňa PhDr. Katarína 

Pechová avizovala, že príde neskôr. Ďalej privítala Ing. Petra T o m š í k a, hlavného 

kontrolóra.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ a 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Silviu Tóthovú, pracovníčku obce 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Ing. Igor 

Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva a spýtala sa všetkých prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na 

zaradenie. Keďže podnety na doplnenie neboli predložené, dala hlasovať na odsúhlasenie 

program rokovania. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Ing. Igor 

Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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3/ Voľba návrhovej a volebnej komisie  

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

prof. Monika Jankechová, poslanec OZ     

Ing. Igor Rezdovič, poslanec OZ 

Bc. Jaroslav Garaj, poslanec OZ 

     

Uznesenie č. 1/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) z r i a ď u j e návrhovú a volebnú komisiu v zložení poslancov:  

prof. Monika Jankechová, poslanec OZ – predseda                                                 

                Ing. Igor Rezdovič, poslanec OZ                                                                                             

                Bc. Jaroslav Garaj, poslanec OZ, 

B)     vymedzuje úlohy návrhovej a volebnej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení, 

- dohliadať na priebeh volieb podľa zákona o sudcoch a prísediacich, overiť sčítanie 

hlasov a podať zastupiteľstvu správu o výsledku volieb. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Ing. Igor 

Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

4/  Správa o kontrole plnení uznesení od 30 OZ 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

Správa o kontrole plnení uznesení od 30. OZ sa k zápisnici prikladá ako príloha pod 

písmenom „A“.  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – bolo prijatých 8 uznesení. Uznesenia, ktoré boli 

dané s úlohami sú nasledovné:  

Uznesenie č. 7 Uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve pre Západoslovenskú 

distribučnú. Zmluva bola uzatvorená dňa 7.2.2022. 
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Uznesením č. 8  Zámenná zmluva na pozemky zmluva bola uzatvorená 4.2.2022. Následne 

bol podpísaný Dodatok č. 1.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – upozornil, že v správe pri uznesení č. 6 je chyba. Chýba 

tam dotácia pre Poľovnícke združenie Bažant, ktorá bola tiež schválená.  

 

Uznesenie č.  2/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K bodu kontrola plnenia uznesení od 30. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu o plnení uznesení 

obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Ing. Igor 

Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

5/  Informatívna správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za 2. polrok 2021 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

     Informatívna správa hlavného kontrolóra sa zápisnici prikladá ako príloha pod      

     písmenom „B“.  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – predniesol Správu hlavného kontrolóra.  

 

Uznesenie č.  3/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

 

K bodu  informatívna správa hlavného kontrolóra obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  b e r i e    n a    v e d o m i e   informatívnu správu 

o vykonaných previerkach a kontrolnej činnosti za II. polrok 2021 bez pripomienok. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Ing. Igor 

Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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6/ Informácie pre obecné zastupiteľstvo 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

    Informácie pre obecné zastupiteľstvo sa k zápisnici prikladajú ako príloha pod písmenom 

„C“.  

 

Počas bodu č. 6 prišla poslankyňa PhDr. Katarína Pechová. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce informovala: 

Chodníky v obci – urobiť fotodokumentáciu chodníkov a spoločne sa dohodnúť, ktoré sú 

v najhoršom stave a je nutné ich opraviť. Na Kerestúri je potrebné odkryť pôvodný chodník 

a zistiť jeho stav. 

Lávka pre peších – boli sme na stretnutí s firmou Aquaplan. Tá odporúča statický posudok na 

lávku, vypracovať projektovú dokumentáciu, osloviť statika. V máji by sme mohli začať 

s rekonštrukciou.  

Rozvody v ZŠ s MŠ – p. Schmotzer pomáha s projektovou dokumentáciou a navrhol urobiť 

päť okruhov. Dva okruhy pre ZŠ, jeden pre MŠ, jeden samostatný okruh pre telocvičňu 

a ďalším okruhom by boli šatne a kabinety. Navrhol odstrániť vzduchotechniku z telocvične, 

do VO zakontrahovať projektanta, ktorý by zastrešil túto celú realizáciu. Ďalšou možnosťou 

by bolo, že by sme verejného obstarávania zakomponovali samotný výber projektanta, ktorý 

by urobil novú projektovú dokumentáciu alebo by opravil pôvodnú s tým, že by sa hneď 

vybrala aj firma, ktorá by bola dodávateľom a realizátorom rozvodov. Chceli by sme to 

stihnúť cez prázdniny. Zatiaľ sme nenašli projektanta.  

Detské ihriská – objednali sme tri zostavy, ktoré by mali byť dodané do konca apríla. 2 

Kolumbárium – z pracovnej porady vzišla požiadavka na vizualizáciu v hodnote 35 tisíc eur, 

to sú tri bloky plus chodník. Požiadavka bola zaslaná. 

Požiadavka na oslovenie Lesov SR – vstup do parku z ul. Remeselníckej, cesta je v zlom 

stave a dom, ktorý tiež patrí Lesom SR je tiež v dezolátnom stave.     

Mosty patriace do vlastníctva obce – sú v dezolátnom stave, hlavne na Kerestúri. Hlavný most 

patrí NSK. Požiadala som Regionálnu správu ciest, aby nám opravili výtlky na Štefánikovej 

ulici a tak isto, aby opravili zábradlie na hlavnom moste, ktoré je nalomené. Samotná oprava 

hlavného mosta, ktorý má 72 rokov, vychádzajú z neho komponenty. Pred tromi rokmi tu bol 

statik, ktorý povedal, že ešte také dva tri roky a most bude neprechodný. Jediná možnosť 

odklonenia dopravy bude Gazdovský most, ale tadiaľ budú môcť chodiť iba osobné autá 

a maximálne sanitka. Reg. správa ciest nám prisľúbila, že to zakomponujú do rozpočtu NSK. 

p. Štefan Sucháň podal návrh na zámenu pozemku pod miestnou komunikáciou Sládkovičova, 

chcel to zahrnúť do dnešného rokovania, ale tento návrh neprešiel komisiou a tá k tomu musí 

zaujať stanovisko. Ide o 219 m2.  

Upovedomenie z Okresného úradu Nové Zámky – Okresný úrad, odb. star. o ŽP opravil 

chybu v písaní, ku ktorej došlo vo Vodoprávnom rozhodnutí, v stavebnom povolení vodnej 

stavby Odvedenie a čistenie odpadových vôd Tvrdošovce, ktoré správny orgán vydal v r. 

2015. Chybný text:  
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sa nahrádza textom: 

 

 
 

Uznesenie č. 4/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K bodu informácie pre obecné zastupiteľstvo 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove    b e r i e     n a    v e d o m i e     informácie podané 

starostkou obce. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 1 až 3  

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej, pre správu obecného  

                                                                    majetku a podnikateľskú činnosť  

 

Návrh na úpravu rozpočtu sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“. 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, člen finančnej komisie – rozpočtové opatrenie č. 1 príjmy obce 

odporúča komisia schváliť.  

Rozpočtové opatrenie č. 2 výdavky obce – čo nás prekvapilo, že ZVaK poslal faktúru na 16 

tisíc. V zmluve je, že si odpočítajú svoje výnosy a ostatné nafakturujú. Niekto im odsúhlasuje 
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práce? Je návrh na chodníky dať 90 tisíc. Komisia navrhuje odsúhlasiť 35 tisíc. Najprv sa 

dohodneme ktorý chodník a ako ho budeme robiť.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – na prac. porade sme sa dohodli, že na detské 

ihriská pôjde 15 tisíc eur. Pôjdeme na ZVaK a budeme vás o výsledku informovať.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – bol som sa pozrieť na prístrešok na cintoríne. Potom 

som si pozrel maily v ktorých sme ho schvaľovali. Prístrešok bol napasovaný medzi dva 

múriky od kraja po kraj, zvody boli zvedené do zelených častí. Na základe toho sa rozhodlo 

o prístrešku. Prístrešok nie je podľa vizualizácie, je užší o 1,5 m z každej strany. Zvody sú 

vyvedené na dlažbu, kto a ako to teraz ukončí? 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – prístrešok bol postavený podľa projektovej 

dokumentácie. Pôjdu tam dva žľaby do zeleného pásu.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – bleskozvod nie je potrebný na prístrešku? Projektant, 

ktorý zastrešoval celú stavbu, musí osloviť všetky odvetvia a vypýtať vyjadrenia. Ak dá 

stanovisko, že nie je bleskozvod potrebný, tak beriem, ale musí byť od neho papier.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – budem dotazovať projektanta a dám vám vedieť.  

 

Uznesenie č. 5/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K návrhu na úpravu rozpočtu obce na rok  2022 – rozpočtové opatrenia č. 1, 2 a 3  

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove: 

A) schvaľuje  rozpočtové opatrenie č. 1 

úprava príjmov (obec)....................................................................................+ 248.671,00 EUR 

B) schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2 

úprava výdavkov (obec)..................................................................................+225.321,00 EUR 

C) schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3 

úprava výdavkov (škola)................................................................................+     3.491,64 EUR 

úprava príjmov (škola)...................................................................................+     2.241,64 EUR. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 – Ing. Igor Rezdovič 
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8/ Správa o činnosti DHZO Palárikovo za rok 2022 

    Spravodajca: p. Roman Z á l e ž á k, veliteľ DHZO 

 

    Správa o činnosti DHZO Palárikovo sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom  

„E“. 

 

p. Roman Z á l e ž á k, veliteľ DHZO – predniesol Správu o činnosti DHZO a Plán hlavných 

úloh DHZO na rok 2022. Ďalej predložil požiadavky DHZO.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ  - je málo subjektov v obci, ktoré sú tak živé 

v činnosti, ako je práve náš Dobrovoľný hasičský zbor. Vaše požiadavky sú oprávnené 

Financie obce sú v dobrej kondícii, ale blížime sa do stavu, kedy sa všetko zvyšuje. Všetci 

dobre vieme, že my nemáme prostriedky na rozvoj a tri roky iba látame, plátame a dávame do 

poriadku veci, ktoré sú 20 – 30 rokov zanedbávané, ako lávka, mosty, rozvody, chodníky. 

Z môjho pohľadu sa treba pozrieť na financie obce z pohľadu prioritizácie, možno ich 

rozdeliť do nejakých skupín a reálne povedať, čo je úplne akútne, napr. rozvody v škole. Ale 

rovnako tak, má opodstatnenie aj vaša potreba. Treba ju niekam zaradiť. Je otázka, ak chceme 

vyvážiť vlastné prostriedky, či nie je čas získať peniaze z banky a z projektov. Jednoznačne 

treba povedať, čo podporíme.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – pochválil hasičov, že majú fantastický reakčný čas, 

a ich činnosť je vynikajúca. Poďakoval sa za ich činnosť. Financie sú na debate. Osobné auto 

by sa dalo aj pre obec by sa mohlo zísť.  

 

p. Roman Z á l e š á k, veliteľ DHZO – keby si DHZO zabezpečilo auto svojpomocne je obec 

schopná platiť réžiu? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ - určite áno, pokiaľ by to auto bolo v majetku 

obce.   

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – je možné, že Dobrovoľné hasičské zbory budú ukrátené o 

dotáciu 3 000 eur, ktoré dostávajú od štátu.  

 

 

Uznesenie č.  6/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

 

k bodu prerokovanie a schválenie správy o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru obce za 

rok 2021: 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   správu o činnosti DHZO Palárikovo za 

rok 2021. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

9/ Správa o činnosti ObP Palárikovo za rok 2021 

    Spravodajca: p. Martin Š á t e k, náčelník ObP  

 

Správa o činnosti ObP Palárikovo sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „F“.  

 

p. Martin Š á  t e k, náčelník ObP prečítal správu o činnosti ObP za r. 2021.  

 

Uznesenie č. 7/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

k bodu Správa o činnosti Obecnej polície Palárikovo za rok 2021. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e  správu o činnosti obecnej polície 

Palárikovo za rok 2021 podľa predlohy. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

10/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce vyplývajúcich zo zákona č. 135/1961 Zb.   

      o pozemných komunikáciách za rok 2021 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý,  predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

 

Správa o hodnotení plnenia úloh obce vyplývajúcich zo zák. č. 135/1961 Zb. o pozemných 

komunikáciách sa k zápisnici prikladá ako príloha pod písmenom „G“. 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby – požiadal JUDr. Slivoňovú 

prednostku OcÚ o prednesenie správy.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ následne predniesla správu o pozemných 

komunikáciách za r. 2021.  
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Uznesenie č. 8/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K bodu prerokovanie a schválenie Správy o hodnotení plnenia úloh obce vyplývajúcich zo 

zákona o pozemných komunikáciách za rok 2021 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   Správu o hodnotení plnenia úloh obce 

vyplývajúcich zo zákona o pozemných komunikáciách za rok 2021. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

11/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce na úseku stavebného poriadku, s osobitným  

      zreteľom na prenesený výkon štátnej správy vyplývajúci zo zákona č. 50/1976 Zb.  

      o územnom plánovaní a stavebnom poriadku za rok 2021.  

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „H“. 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby – požiadal JUDr. Slivoňovú 

prednostku OcÚ o prednesenie správy.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ následne predniesla správu o plnení úloh 

obce na úseku stavebného poriadku. 

 

Uznesenie č. 9/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K bodu prerokovanie a schválenie Správy o hodnotení plnenia úloh obce na úseku stavebného 

poriadku za rok 2021. 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   Správu o hodnotení plnenia úloh obce 

na úseku stavebného poriadku za rok 2021. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 
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Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Počas hlasovania neboli prítomní v rokovacej miestnosti poslanci Ing. Igor Rezdovič a Mgr. 

Mário Rudinský. 

 

12/ Voľba prísediacich Okresného súdu v Nových Zámkoch 

       Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „I“. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – prečítala mená kandidátov na prísediacich 

Okresného súdu v Nových Zámkoch. 

 

Uznesenie č. 10/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K bodu Voľba prísediacich pre Okresný súd Nové Zámky 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove v súlade s ustanovením § 140 zákona č. 385/2000 Z. z.   o 

sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení niektorých zákonov, po predchádzajúcom 

kladnom vyjadrení predsedníčky Okresného súdu v Nových Zámkoch ku kandidatúre na 

voľbu   v o l í     

 

1. Karin Kresanovú, rod. Kosztolányiová, trvale bytom Palárikovo , Zápoveď  4  

2. Bc. Máriu Ostrihoňovú, rod. Kolesárová – Cirbusová, trvale bytom Palárikovo, Piv-

ničná 17 

3. JUDr. Kristínu Slivoňovú, rod. Vojteková, trvale bytom Palárikovo, Jána Amosa Ko-

menského 2  

 

za prísediacich Okresného súdu Nové Zámky na 4-ročné funkčné obdobie 2022 - 2026. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

13/ Návrh na schválenie VZN, ktorým sa mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok       

      pohrebiska v obci Palárikovo 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

Návrh VZN sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „J“. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – prečítala návrh VZN.  
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Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – opýtal sa, čo v takom prípade, že bude chcieť ísť 

občan autom do areálu cintorína. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – odpovedal, že v tom prípade si musí zaplatiť vstup ako 

kamenári.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – ďalej sa opýtal, čo občania, ktorý sú ZŤP a majú hrob 

na konci cintorína. Ako sa tam dostanú?  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – nie je bežné chodiť do areálu cintorína 

autom.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – dalo by sa to nejako vyriešiť z ľudského hľadiska, povoliť 

dvom, trom ľuďom chodiť tam autom, ale aby sa to potom nezneužívalo. 

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – dlhodobo sa presadzuje trend, že by mali 

byť bezbariérové prístupy a umožniť aj týmto ľuďom všade vstup. Neviem, či by tam mal byť 

k dispozícii vozíček na začiatku. Takýchto prípadov nie je veľa. Bol by problém, keby sa 

dopredu nahlásili takýto ľudia? Skúsme sa dohodnúť, aby sa nahlásili po telefóne. Pre dvoch 

troch ľudí vieme byť ľudský a umožniť im tento vstup. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – autá zničia chodník a nový betón je už odlúpnutý. 

Invalid by mal mať invalidný vozík. Pýtal som sa na to na školení.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – pokojne dajte na mňa kontakt a ja sa s nimi 

porozprávam ako často chcú navštevovať cintorín a umožníme im vstup.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – čo by bolo v prípade, keď človek nemá 

prostriedky na to, aby si dal vykopať jamu.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ - väčšinou to rieši obec, úrad znáša tieto 

náklady. Tiež si objednávame pohrebnú službu. 

 

Uznesenie č. 11/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K návrhu na schválenie VZN obce Palárikovo č. 1/2022  

  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     s a    u z n á š a  v súlade s ustanoveniami § 4 ods. 3 

písm. f),             § 6 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov a na základe § 18 ods. 2 zákona č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve v 
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znení neskorších predpisov na všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení a dopĺňa 

Prevádzkový poriadok pohrebiska na území obce Palárikovo. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

14/ Schválenie vstupu nového investora do PP Palárikovo 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Investičný zámer sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „K“.  

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby - prečítal investičný zámer spoločnosti 

MARTUS s. r. o. 

 

Uznesenie č. 12/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

k bodu  vstup nového investora do priemyselného parku 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) p r e r o k o v a l o   Investičný zámer firmy MARTUS s.r.o., Považská 67, 940 67  

Nové Zámky, IČO: 36 520 012 v priemyselnom parku v Palárikove 

B) s ú h l a s í   so vstupom spoločnosti MARTUS s.r.o., Považská 67, 940 67  Nové 

Zámky, IČO: 36 520 012 do priemyselného parku Čiky, Palárikovo na parcelu CKN č. 

4907/2 o výmere 24887 m2, k. ú. Palárikovo, výrobu v oblasti technológií spracovania 

kovov. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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15/ Návrh na schválenie uzatvorenia dodatku ku kúpnej zmluve (PHARMEDIX, s.r.o.) 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „L“. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – konateľ spoločnosti predložil žiadosť o 

uzatvorenie dodatku ku zmluve z dôvodu, že sa mu nepodarilo získať všetky stavebné 

povolenia v lehote, ku ktorej sa zaviazal, že už vybuduje zariadenie. 

 

 

Uznesenie č. 13/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

k návrhu na chválenie uzatvorenia dodatku ku kúpnej zmluve (PHARMEDIX, s.r.o.) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s ú h l a s í s uzatvorením dodatku ku kúpnej zmluve zo 

dňa 12.8.2019 so spoločnosťou PHARMEDIX, s.r.o., ktorou sa zmení lehota, do ktorej musí 

byť zariadenie pre seniorov dané do užívania na 5 rokov od účinnosti zmluvy a rozväzovacia 

podmienka bude platná po dobu 5 rokov od účinnosti zmluvy. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 – Mgr. Mário Rudinský 

 

16/ Návrh na schválenie prevodu pozemku KNC 1268/30 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „M“. 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby – prečítal návrh na schválenie prevodu 

pozemku. 

 

Uznesenie č. 14/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K návrhu na schválenie prevodu pozemku 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a) s c h v a ľ u j e  priamy odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce pozemku -  parce-

la registra „C“, parcelné číslo 1268/30, druh pozemku záhrada o výmere 916 m2 
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uchádzačovi s najvyššou ponúknutou cenou:  Simona Sýkorová, nar. 23.2.1996, by-

tom Štefánikova 36, Palárikovo do jej výlučného vlastníctva, za ponúknutú cenu 4160 

Eur, slovom štyritisícstošesťdesiat eur, za podmienok: 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vyhotovením znaleckého posudku čís-

lo 3/2022 zo dňa 10.1.2022, 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vkladom vlastníckeho práva 

v prospech kupujúceho do katastra nehnuteľností,  

- s povinnosťou úhrady kúpnej ceny kupujúcim ku dňu uzatvorenia kúpnej zmluvy; 

b) s ú h l a s í    s  uzatvorením kúpnej zmluvy podľa bodu a) uznesenia; 

c) u r č u j e   stratu platnosti a účinnosti tohto uznesenia, ak kúpna zmluva nebude uza-

tvorená do 31.05.2022. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

17/ Návrh na schválenie zámeru predaja pozemku oddelená parcela KNC č. 1816/64 od  

      parcely KNE 1815 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „N“. 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby – predniesol návrh na schválenie 

zámeru predaja pozemku.  

 

Uznesenie č. 15/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

 

K bodu Schválenie zámeru predaja pozemku – parc. KN-C č. 1816/64  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A) p r e r o k o v a l o   návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, oddelený 

pozemok parc. reg. KN-C, parc. č. 1816/64, druh pozemku záhrada o výmere 886 m2, k. ú. 

Palárikovo, od pozemku registra KN-E č. 1815 druh pozemku orná pôda o výmere 6406 m2, 

k. ú. Palárikovo, zapísaný na LV  č. 3191 

B) s c h v a ľ u j e    podľa § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zámer 

predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo, oddelená parcela reg. KN-C, parc. č. 

1816/64, druh pozemku záhrada o výmere 886 m2, k. ú. Palárikovo od pozemku registra KN-
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E č. 1815 druh pozemku orná pôda o výmere 6406 m2, k. ú. Palárikovo, LV č. 3191 formou 

priameho predaja z dôvodu nadbytočnosti, najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty 

nehnuteľnosti, s týmito podmienkami: 

 - kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti,  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva v prospech 

kupujúceho do katastra nehnuteľností  

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

18/ Návrh na schválenie zámeru predaja pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa  

      (parcela KNC 1904/13) 

       Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „O“. 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby – predniesol návrh na schválenie 

zámeru predaja pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa. Vyjadril sa, že uvedená 

žiadosť bola prerokovaná aj na komisii, komisia vydala súhlasné stanovisko, ale na základe 

nových skutočností s týmto súhlasiť nebude.  Pretože keď Okresný úrad zmenil rozhodnutie, 

nám rozkopú ulice, aby sa Tvrdošovce napojili na kanalizáciu.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – po siedmych rokoch zmenil Okresný úrad, odbor ŽP 

chybu v písaní je niečo neuveriteľné. Keby toto spravil Okresný úrad, odbor ŽP pri Šándori 

tak máme svätý pokoj. My musíme chrániť našich ľudí, lebo nám tu bude vyrážať kanalizácia. 

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa ako môžu kopať, keď nemajú stavebné 

povolenie? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – oni majú stavebné povolenie. Keď vydáva 

obec stavebné povolenia v súčasnosti vypisujú sa všetky parcely, na ktorých sa bude stavať. 

Prečo Okresný úrad vydal v r. 2015 len takéto zjednodušené stavebné povolenie, bez katastra 

Palárikovo, zodpovedať neviem.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – keď sa to v roku 2015 bol tam taký dodatok, že príde 

k rekonštrukcii čističky, ale potom sa to tam nezakomponovalo.  
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Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ - toto stavebné povolenie je vydané neprávoplatne, lebo 

tam nie je súhlas zastupiteľstva. Kto dovolil Andovciam napojiť sa na našu kanalizáciu? 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – ZVaK povedal, že je to zanedbateľné množstvo, 

ktoré tam preteká. Budeme mať stretnutie a tam sa to musí vykryštalizovať.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ - Palárikovo nevydalo takýto súhlas, 

nevieme, či im dal súhlas ZVaK. 

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ -  Tvrdošovce mali dobrú politickú podporu, 

je to vidno na tej obci. Ja ich chápem, je v ich záujme dokončiť tento projekt, ale pre nás je 

zmluva nevýhodná. Buď musí prísť k dohode, ale tak ako je to teraz nastavené, pre nás je to 

nevýhodné. Ak máme nejaké indície, tak treba riešiť aj tie Andovce.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – Tvrdošovce nám robili problémy pri priemyselnom 

parku kvôli vode.  

 

Uznesenie č. 16/220324 

z 31. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 24.3.2022 

 

K bodu schválenie zámeru  predaja pozemku z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A) p r e r o k o v a l o  návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce pozemkov 

parc. reg. CKN, parc. č. 1904/13  o výmere 36 m2, druh pozemku ostatná plocha v k. území 

Palárikovo, evidovanou na LV č. 1.  

B) n e s c h v a ľ u j e    podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

zámer predaja nehnuteľností vo vlastníctve obce Palárikovo parc. reg. CKN, č. 1904/13  

o výmere 36 m2, druh pozemku ostatná plocha v k. území Palárikovo  z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, ktorým je vybudovanie verejnoprospešnej stavby trafostanice ako 

súčasť stavby „Odvedenie a čistenie odpadových vôd Región Nové Zámky, časť 

Tvrdošovce, obec Palárikovo, SO 02 Trafostanica“ za cenu 100 Eur pre žiadateľa 

Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, Bratislava.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. 

Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, 

p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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19/ Interpelácie 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva na dnešnom zasadnutí nemali žiadne návrhy ani 

pripomienky.  

 

 

20/ Diskusia  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa, kedy sa začne robiť chodník na Poštovej ulici, 

lebo sa mal začať robiť 2.3. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – začnú na budúci týždeň.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – záhrada pani Čeč je ako vyriešená? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – pani Čeč bude pozvaná na OcÚ, pretože 

tam je možnosť súhlasu a kataster nám vráti pozemok a keď nebude súhlasiť, tak to musí ísť 

na súd.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – opýtal sa na výrub stromov, ktoré majú vyrubovať 

železnice.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – momentálne nevieme kedy začnú s výrubom 

stromov. 

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – zmenila sa E-čková parcela na C-čkovú pod chodník na 

Ľudovítove? 

 

JUDr. Kristína S l i v  o ň o v á, prednostka OcÚ – keď bude chodník predmetom nejaké 

projektu, tak sa tá parcela zmení. 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – opýtal sa, či sa riešia pozemky pod novým cintorínom. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že sa to rieši a OZ bude 

musieť schvaľovať kúpu týchto pozemkov.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – na Rade školy sme preberali, že bude sa 

musieť zmeniť VZN o stravných jednotkách a druhá vec je, že sa zmenil školský zákon aj 

zákon o pedagogických zamestnancoch, je tam uvedené, že zriaďovateľ sa má najneskôr do 

30. júna rozhodnúť o existencii školského klubu. Škola by mala vedieť, či má rátať s dvomi 

alebo tromi triedami. Opýtala sa, či sa na úrovni obce s tým zaoberali? Nemusíte zaujať 

stanovisko teraz, ale môžeme sa tomu venovať na budúcom zastupiteľstve.  

Opýtala sa, aké sú zámery so školským bytom. 
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JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – zámer s tým bytom je, že zostáva 

k dispozícii pre školu. Nevieme v akom stave sa odovzdával p. Krajčíkovej.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – dnes sme boli vypratať ten byt a momentálne je v stave 

holobytu. 

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – musíte uznať, že stále sa hýbeme 

v začarovanom kruhu. Niekto mal za to niesť zodpovednosť, keď to bolo aj minulé vedenie. 

Nemôžeme byť stále za charitu a samaritánov. Nevieme nič rozvíjať, lebo stále ťaháme 

hriechy minulosti.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – na komisii sme prejednávali pohľadávky, to treba 

riešiť.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – teraz riešime objednávky tak, že sa musí 

zaplatiť dopredu záloha. Robila som exekúcie 15 rokov v poisťovni. Keď mu nemá na čo 

siahnuť exekútor, tak nevymôžeme nič. V zákone o exekúciách stojí, že keď viac ako dva 

roky nie je vymožiteľná pohľadávka, tak exekútor to môže zastaviť a trovy exekúcie budeme 

platiť my. Teraz som dávala dve veci na exekúciu, ďalšie som prihlasovala do konkurzu, pri 

iných bol aj konkurz zamietnutý.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – tak treba vyberať zálohy vo výške 200 eur. 

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – prednostka má kus pravdy, treba si 

vyhodnotiť kedy to má a kedy to nemá zmysel. Mal by byť jasný proces, ako budeme 

postupovať. Pani starostka by nám mohla povedať informácie ohľadom Ukrajincov. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – krízový štáb bol zvolaný na základe požiadavky 

Okresného úradu NZ. Prišlo nám usmernenie, že si máme vytýčiť aké ubytovacie kapacity 

vieme zabezpečiť. Zajtra je zasadnutie krízového štábu Okresného úradu, všetko sa dozvieme 

a potom dohodneme ďalšie podmienky.  

 

Prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – hypoteticky, koľko ľudí by sme vedeli 

prijať? 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce - do ubytovne na Hviezdoslavovej ulici by sme 

vedeli prijať 25 ľudí a 10 ľudí do starého zberného dvora, ale ten by potreboval nejaké 

opravy.  
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21/ Záver 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      p. Tomáš S l i v o ň 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

       Mgr. Mário R u d i n s k ý 

                                                                             poslanec OZ 

 

            

    

          Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

               JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová             
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Starostka informuje: 

 

1. Chodníky – Remeselnícka II.etapa,  Kerestúr.......Mládežnícka  

2. Lávka pre peších – do 31.05.2022 máme povolenie a garanciu na dočasné riešenie po-

chôdznej časti dreveným povrchom – pracovné stretnutie s Aquaplanom 

3. Rozvody ZŠ s MŠ – projektant na opravu projektovej dokumentácie v spolupráci s p. 

Schmotzerom 

4. Detské ihriská – 3 zostavy + 3 dvojhojdačky + ľanová pyramída 

5. Kolumbárium – vizualizácia na sumu 35.000,-€  

6. Požiadavka na oslovenie Lesy SR, š. p. LS Palárikovo – vstup do parku z ul. Remesel-

nícka – jamy a nerovný terén až po bránu + dom po  p. Včelkovi je v dezolátnom sta-

ve, z pozemku utekajú potkany  

7. Mosty patriace do vlastníctva obce – dezolátny stav – Kerestúr, Gazdovský, Šopársky 

Hlavný most - NSK 
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